
 

 

Belangrijkste (ac e)punten uit de vergadering van de Stadsraad Domburg van 8 mei 2024 

 

1. Er komt een nieuwe website van de Stadsraad Domburg. We verwachten dat deze in juni gebruikt kan 
gaan worden. We zijn benieuwd naar jullie reac e 

2. We blijven ons zorgen maken over de veiligheid door het bouwverkeer in Domburg met de sloop en 
bouw van hotels. Wij vinden het belangrijk dat met omwonenden en alle inwoners langs de 
bouwroutes van de nieuw te bouwen hotels The Wigwam en Nehalennia goed overleg wordt gevoerd 
en dat zij geïnformeerd worden over het bouwverkeer voor de nieuwbouw van hotels. Wij hebben 
hierover een brief gestuurd aan de gemeente.  

3. We hebben een goed overleg gehad met de S ch ng Lee aarheid Kom Domburg waarbij is 
afgesproken om meer informa e met elkaar uit te wisselen en samen op te trekken wanneer dit nodig 
is. Daarbij rekening houdend met de verschillende posi e en werkwijze. 

4. We willen graag in contact komen met inwoners uit Domburg in de lee ijdsgroepen 18-24 en 24-36 
jaar om te kijken waar we als Stadsraad Domburg een bijdrage kunnen leveren om de lee aarheid te 
verhogen. Mocht je interesse hebben, meld je dan aan op info@stadsraaddomburg.nl  

5. We hebben een zienswijze ingediend op het Concept Leegstandsverordening  
6. Nu de Westrandontwikkeling van de visievorming naar de planvormingsfase is gegaan, hebben we 

besproken waar onze prioriteiten moeten liggen in 2024:  
a. Een uitgebreid en volledig Par cipa eplan vinden we van het grootste belang, dus we zullen 

ons inze en voor een brede par cipa e van de inwoners van Domburg alsmede van de 
andere kernen van Veere die hier bij betrokken zijn 

b. Het Ontwikkelkader Verblijfsrecrea e is nauw verwant met de ontwikkeling van de Westrand, 
zeker met betrekking tot mogelijk verdere uitbreiding. Daarom willen we er voor zorgen dat er 
een goede balans komt tussen het aanbod van hotels, recrea ewoningen, Domburgse 
zomerwoningen, kamerverhuur en minicampings, waarbij we zoveel als mogelijk de mening 
van de inwoners van Domburg vertegenwoordigen om de lee aarheid op maal te houden 

c. We zijn voornemens om met deze informa e in gesprek te gaan  met leden van de 
Gemeenteraad om er zorg voor te dragen dat jullie mening gehoord wordt 

7. We gaan binnenkort op twee plaatsen met de gemeente en de betrokken eigenaren ter plekke de 
situa e van de Drichten bekijken, die door werkzaamheden schade hebben opgelopen 

8. De gemeente en het bestuur van het Marie Tak van Poortvlietmuseum  hebben geen afspraken kunnen 
maken over verplaatsing van de muziektent, die nu in de tuin van het museum staat. Dit hee  mede te 
maken met de staat van onderhoud van de muziektent. We hebben besloten om geen verdere ac es 
te ondernemen ten behoud van de muziektent. 

9. Er is zonder overleg een ondergrondse papiercontainer geplaatst op het parkeerterrein bij de Traverse, 
die alleen toegankelijk is voor inwoners met een afvalpas. We zijn hierover samen met Apollo in 
overleg met de gemeente. 

10. De seizoensmarkt is weer begonnen. We hebben ons ingezet voor voldoende loopruimte en om de 
overlast voor de inwoners zoveel mogelijk te beperken met de nadruk op het fietsparkeren op de 
Schelpweg. 

 


